
Proces verbal  încheiat astăzi
27.09.2021

  in cadrul şedinţei ordinare a consiliului
local Hudeşti

În conformitate cu prevederile art.134  alin. (1) lit.,,a”  din  Ordonanţa de Urgenţă 
nr.57 privind Codul  administrativ , Consiliul local al comunei Hudeşti  a fost convocat în 
şedinţă  ordinară  în data de 27.09.2021 , orele 14, în sala de şedinţe a Căminului Cultural  
Hudeşti.
            Având în vedere contextul actual  privind limitarea i diminuarea răspândiriiș
coronavirusului  SAARS- COV2  precum si necesitatea prevenirii răspândirii 
infec iilor respiratorii COVID – 19 cauzate de acest virus,  pentru amendamente s-a ț
folosit  mijloacele electronice de comunicare. 
 În cadrul edin ei votul  a fost  exprimat, pe rând  de către un grup de maxim cinci ș ț
consilieri cu păstrarea distan ei de  minim 2 metri intre persoane.ț

Şedinţa s-a desfăşurat in sala de şedinţe a Căminului Cultural Hudeşti,  la şedinţă  
fiind prezenţi fizic  15 consilieri , care au intrat în sală în grupuri de câte 5 cu păstrarea 
distan ei de  minim 2 metri intre persoane. ț

Este ascultat Imnul de Stat  după care se trece la derularea lucrărilor şedinţei. 
Şedinţa este legal constituită. 
Preşedinte de şedinţă este domnul  Zîză Constantin.
Preşedintele  de şedinţa  deschide şedinţa după care da citire ordinii de zi:
                   

1. Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea cererilor de scutire la plata 
impozitelor  şi taxelor locale pe anul 2021  datorate de persoanele fizice.

2. Proiect de hotărâre privind aprobarea caietului de sarcini pentru 
achiziţionarea serviciilor de deszăpezire  drumuri comunale  şi săteşti din comuna 
Hudeşti,judeţul Botoşani.

3. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului local pentru anul 2021

 Domnul viceprimar, propune suplimentarea ordinii de zi cu proiect de hotărâre privind 
numirea  reprezentanţilor  Consiliului Local în consiliul de administraţie al Şcolii 
Gimnaziale nr. 1 Hudeşti  în anul colar 2021-2022ș

 Se supune la vot ordinea de zi  , a a cum a fost suplimentată, care este aprobată în ș
unanimitate.
Se supune la vot procesul verbal din şedinţa anterioară,care  este aprobat în unanimitate. 
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          Se ia  în discuţie punctul 1 al ordinii de zi:
Se  prezintă proiectul de hotărâre după care , se dă  citire pe rând rapoartelor  celor 

trei comisii de specialitate din cadrul consiliului local, care avizează favorabil proiectul 
de hotărâre  in forma prezentata pentru dezbatere in plen. D-na Co a Mirela- inspector ș
impozite i taxe prezintă pe rând cererile de solicitare scutiri.ș
În cadrul discu iilor domnul Mirău ă Liviu întreabă cine sunt cele două presoane cu ț ț
numele ,,Butnaru,,.
În luarea sa de cuvânt domnul  Zlei Dimitre Cătălin  men ionează : toată gloaba o să cadă ț
tot pe cei care plătesc taxa de gunoi. Situa ia plă ii taxei de salubrizare la  Baranca o cer ț ț
de 3 edin e ca  să vedem cine plăte te taxă de salubrizare în Baranca. To i cei care sunt  ș ț ș ț
cu handicap ar trebui scuti i de taxa de salubrizare. D-na Co a Mirela în replică ț ș
men ionează că i scutirea persoanelor cu handicap se face tot prin Hotărâre de consiliu ț ș
local.
Domnul tefan Marinel,  ia cuvântul i referitor la amenzi întreabă cine sunt cei ce care Ș ș
solicită scutiri pentru amenzi.
Domnul Airinei Constantin ,intervine  i men ionează că cine este bolnav ar trebui scutit ș ț
de plata amenzii,dar cei care sunt buni de muncă să presteze muncă în folosul comunită iiț
pentru scutirea amenzilor.
Nu  mai  au loc discuţii,  se supune la vot  proiectul de hotărâre  care este  aprobat cu 14 
voturi ,,pentru,, i o ab inere.ș ț

Se trece la dezbaterea punctul 2 al ordinii de zi:
Se  prezintă proiectul de hotărâre după care , se dă  citire pe rând rapoartelor  celor 

trei comisii de specialitate din cadrul consiliului local, care avizează favorabil proiectul 
de hotărâre  in forma prezentata pentru dezbatere in plen.
Domnul Zlei Dimitre Cătălin  solicită cuvântul i afirmă -  timp de un an ar fi trebuit  ș
prezentat mai întâi un raport privind cheltuielile cu deszăpezirea din iarna trecută;

- Trebuie prins în caietul de sarcini  i utilajele primărie care să deszăpezească ș
drumurile principale;

 Se înscrie la cuvânt i domnul Mirău ă Liviu care men ionează - noi ar trebui să fim ș ț ț
informa i cu despre banii care s-au cheltuit  cu deszăpezirea, despre numărul de ore ț
efectuate i cât a încasat fiecare agent care au deszăpezit.  Comisia economică nu tie cât ș ș
s-a cheltuit ,costurile i operatorii. Ar trebui să se stabilească de la început aceste ș
lucruri,eu ca pre edinte al comisie economice nu am tiut niciodată cât s-a cheltuit cu ș ș
deszăpezirea. Domnul Airinei  Constantin, intervine i întreabă ce anume  ar fi trebuit să ș
vi se spună la comisia economică,că pe un anumit drum s-a mers cu lama de două sau trei
ori pe acela i drum  i cât motorină s-a consumat ?ș ș
Domnul Mirău ă Liviu continuă i solicită executivului să se aibă în vedere  ca drumurile ț ș
unde sunt cazuri de dializă să fie deszăpezite cu prioritate.
Nu mai au loc discu ii ,  se supune la vot  proiectul de hotărâre  care este  aprobat   în ț
unanimitate.
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           Urmează punctul  3 al ordinii de zi.
Se  prezintă proiectul de hotărâre după care , se dă  citire pe rând rapoartelor  celor 
trei comisii de specialitate din cadrul consiliului local, care avizează favorabil 

proiectul de hotărâre  in forma prezentata pentru dezbatere in plen. 
  Doamna contabil  prezintă  pe scurt  rectificarea de buget .
În cadrul discu iilor  domnul Sîsîiac  Vasile întreabă  ce se întâmplă cu banii pentru masă ț
caldă în cazul în care se intră la cursuri online. Doamna contabil răspunde  că în acest caz 
banii se întorc la bugetul de stat.
În luarea sa de cuvânt domnul Zlei Dimitre Cătălin  men ionează – sunt de acord cu ț
rectificarea de buget , iar referitor la proiectul pilot pentru  masă caldă elevi rog 
executivul să verifice gramajul  pache elului dacă corespunde cu cantită ile scrip ice.ț ț ț
Nu  au loc discu ii ,  se supune la vot  proiectul de hotărâre care este  aprobat  în ț
unanimitate.
          Se ia  în discuţie punctul 4 al ordinii de zi:

Se  prezintă proiectul de hotărâre după care , se dă  citire pe rând rapoartelor  celor 
trei comisii de specialitate din cadrul consiliului local, care avizează favorabil proiectul 
de hotărâre  in forma prezentata pentru dezbatere in plen.
Domnul tefan Marinel  ia cuvântul i roagă consilierii să facă propuneri pentru membri Ș ș
în Consiliul de Administra ie a colii Hude ti dar să ină cont de faptul că , consilierii ț ș ș ț
locali care sunt i cadre didactice la coala Hude ti nu pot fi desemna i membri în CA ș ș ș ț
coala Hude ti.ș ș

Domnul  Zlei Dimitre  Constantin  propune  ca membru pe domnul Buliga Marius Sorin 
Domnul tefan Marinel propun pe domnul Sîsîiac Vasile, iar domnul Liviu Mirău ă Ș ț
propune  pe domnul Sîsîeac Constantin .
 Se trece la vot secret pe buletine de vot. Comisia de numărare  a voturilor întocme te ș
procesul verbal i prezintă  rezultatul votului după cum urmează:ș
Domnul Buliga Marius a întrunit 15 voturi pentru , domnul Sîsîiac Vasile a întrunit 15 
voturi ,iar domnul Sîsîeac Constantin a întrunit 15 voturi ,,pentru,,. A adar ,reprezentan iiș ț
consiliului local în CA scoala Hude ti sunt domnul Sîsîeac Constantin, Sîsîiac  Vasile si ș
Buliga Marius Sorin.
Probleme curente:
Domnul Zlei Dimitre  Cătălin  ia cuvântul i aduce în aten ie :ș ț

- Am solicitat cheltuielile cu deszăpezirea i am primit o factură  pentru CS ș
Agroporumb,, de 13.000 lei.

- O problemă mai gravă ar fi faptul că  S.C ,,Casa Pâinii,, nu plăte te curentul ș
electric pentru punctul de lucru amplasat în  curtea colii Hude ti, fiind conectat la ș ș
contorul colii. Rog să se verifice cine plăte te curentul pentru ,,Casa Pâinii,,.ș ș

- Legat de ,,Mediasat,, ar trebui făcut un contract  i găsit cadrul legal pentru spa iul ș ț
pe care –l ocupă ca birou;

- Ce se întâmplă cu investi ia de la ,,Fântâna Doamnei,,;ț
- Achizi ionarea de toalete  ecologice ;ț
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- Decolmatarea an ului în zona ,,Strada Tineretului-  Goleanu ,,ș ț
- De făcut cură enie în parcul comunal;ț
- Îngrădirea parcului cu gard;
- Toaletarea drumului de la cimitir Hude ti;ș
- Amenajarea arcurilor pentru colectare plastic;ț
- Care  este situa ia cu  bra ul de cosit pentru  buldoexcavator ?ț ț
- În data de 13.09.2021 s-a alimentat camionul primărie i câteva canistre pe lângă;ș
- De sprijinit Deliman Dănu   pentru servicii sociale;ț
- Legat de sala de sport solicit să se achizi ioneze o nouă instala ie de iluminat care ț ț

să fie montată, cea veche este degradată i consumă foarte mult curent electric; ș
Întreabă cine răspunde de sala de sport . Domnul viceprimar răspunde ,că de sala 
de sport răspunde tefan Gabriel. Apoi domnul Zlei Dimitre men ionează,că Ș ț
Asocia ia ,,Real Hude ti,, dore te să preia în administrare baza sportivă i parcul;ț ș ș ș
In cuvântul i domnul Poraicu Lucian care întreabă dacă la sala de  sport de la ș
Darabani se percep bani pentru cei ce joacă fotbal în sala ;

Urmează domnul   tefan Marinel care prezintă:Ș
- Legat de începerea noului an colar , am văzut  multe probleme în coli, însă cea ș ș

mai mare problemă este cea a apei. Trebuie luate măsuri pentru că colile nu au ș
aviz sanitar, solu ii ar fi dar sunt costisitoare; La Baranca ar trebui o sta ie de filtareț ț
a apei de la pu ul de mare adâncime ;ț

- Întreabă când se face recep ia la scoala Hude ti i la celelalte scoliț ș ș
 Domnul Mirău ă Liviu  solicită repararea pu ului  de apă de la coala Alba .ț ț ș
           Nu mai au loc discuţii.  Şedinţa se încheie.
           Drept pentru care s-a încheiat prezentul proces-verbal.

             Preşedinte de şedinţă                                      Secretarul general al  comunei
               Zîză  Constantin ,                                              Anca Florentina Asavetei
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